
 

 

Verslag van de Jaarvergadering van IJsclub Grouw op dinsdag 31 oktober 2023 in de 
kantine op sportcomplex ‘Meinga’. 

 
Aanwezig zijn 34 leden, inclusief bestuursleden.  
 
1. Opening. 
Om twintig voor negen opent voorzitter Symen Reitsma met een ferme hamerslag de 
vergadering. Hij heet iedereen van harte welkom. In het bijzonder erelid Jouke Poortman die 
afgelopen voorjaar een koninklijke onderscheiding mocht ontvangen. Zoals ongetwijfeld 
bekend is Jouke maar liefst 32 jaar bestuurslid geweest. En is hij nauw betrokken geweest 
bij vele activiteiten. Zoals bijvoorbeeld bij de realisatie van Meinga. Hij draagt zijn lintje niet, 
zo merkt voorzitter Symen op. Het siert zijn bescheiden karakter, stelt voorzitter Symen 
glimlachend vast.        
 
En ook een speciaal welkom voor onze spreker van vanavond oud-trainer Henk Gemser. Hij 
was o.a. trainer van de kernploeg en ook chef de mission bij de Olympische Winterspelen in 
2010 in Vancouver. Voorzitter Symen is ervan overtuigd dat Henk ons straks aangenaam 
zal onderhouden met zijn verhaal over zijn diverse belevenissen.     
 
Voorzitter Symen vierde vorige week nog vakantie in Valencia waar het 24 tot 26 graden 
was. Een lekkere temperatuur. Maar nu gaan we op naar de winter. We zijn klaar voor sterk 
ijs! Gelukkig konden we in de afgelopen winter ook een paar dagen van sterk ijs genieten. Het 
was druk op de baan en het publiek liet duidelijk weten te genieten van deze mogelijkheid. 
Daar doen we het voor natuurlijk. We mochten zo’n 20 nieuwe leden begroeten!  
 
Dit doet je beseffen hoe fijn het is om dit soort momenten in vrijheid te beleven. Een wrang 
verschil met Oekraïne, Israël en Gaza waar een mensenleven nauwelijks telt.      
 
Zonder nu al details prijs te geven vertelt voorzitter Symen dat de beide clubs na 
uitgebreide oriëntatie alle bestuursleden in nieuwe jassen hebben gestoken. De oude jassen 
zijn al meer dan 25 jaar oud en zijn nu dringend aan vervanging toe. De nieuwe outfit is 
werkelijk een lust voor het oog zo voorspelt voorzitter Symen. Later vanavond zullen we ze 
laten zien.      
 
Natuurlijk volgen we nauwgezet de verrichtingen van onze Grouster schaatsers Marwin 
Talsma en zijn zus en nu ook Grouster Marijke Groenewoud. Ze zijn alweer succesvol! In 
tegenstelling tot Jorrit Bergsma helaas.  
 
Met deze woorden besluit voorzitter Symen zijn opening.  
 
2. Mededelingen en ingekomen stukken. 
Secretaris Arie Gerlofsma meldt dat de volgende zaken zijn binnengekomen: 



 

• Een uitnodiging plus stukken voor de jaarlijkse Ledenvergadering van het Gewest op 7 
november a.s. in ’t Haske in Joure 

• Diverse berichten, verslagen e.d. van Gewest, Beheersstichting en Gemeente 
• Enkele ledenmutaties. 
• Diverse brochures en folders. 
• Bericht van verhindering van Klaas de Boer  
Al deze stukken zijn tijdens de vergadering niet in detail genoemd.  
 
3. Notulen jaarvergadering d.d 01-11-2022. 
De notulen staan op de website. Secretaris Arie Gerlofsma vraagt de aanwezigen of iemand 
opmerkingen heeft. Niemand heeft inhoudelijk iets op of aan te merken waarna de 
vergadering met applaus haar instemming met de notulen betoont.  
 
4. Jaarverslag 2022 - 2023. 
Ook het jaarverslag staat op onze website. Niettemin leest secretaris Arie Gerlofsma het 
jaarverslag ook voor. Secretaris Arie vraagt daarna of iemand iets op of aan te merken 
heeft. Bauke Hooghiemster vraagt met een glimlach of de beide secretarissen mogelijk 
verschillende thermometers raadplegen. Op dezelfde dag rept de één namelijk over 10 graden 
vorst en de ander over 7 graden. Ja natuurlijk, antwoordt secretaris Arie Gerlofsma ook 
met een kwinkslag. We gebruiken gewoon onze eigen thermometer!  
Er blijken verder geen op of aanmerkingen te zijn waarop de vergadering met applaus 
instemt met het jaarverslag.  
 
5. Jaarverslag penningmeester en verslag kascommissie. 
Penningmeester Harm Betten heeft vooraf een aantal exemplaren uitgedeeld van een 
overzicht van wetenswaardigheden uit het financieel verslag. Hij geeft daar nu nadere 
toelichting op. Hij vraagt de aanwezigen vervolgens of er vragen of andere op- of 
aanmerkingen zijn. Die blijken er niet te zijn.   
 
Dan krijgt Kees v.d Bosch van de kascommissie het woord. Hij geeft aan dat hij al eerder 
samen met Rienk Brouwer op uitnodiging van penningmeester Harm Betten de boeken heeft 
nagekeken. Ze hebben geen onvolkomenheden kunnen vinden en hij stelt de vergadering 
daarom voor de penningmeester décharge te verlenen. Dit voorstel wordt met applaus 
begroet.  
 
6. Benoeming kascommissie. 
De kascommissie bestond uit Kees v.d Bosch en Rienk Brouwer. Met Yede v.d Veen als 
reserve. Kees treedt af en Rienk blijft nog een jaar in functie. Reserve Yede v.d Veen treedt 
nu toe en Rienk de Jong wordt bereid gevonden nieuwe reserve te zijn. Zijn aanbod wordt met 
applaus ontvangen. Voorzitter Symen heet hem van harte welkom.    
 
7. Bestuursverkiezing. 
Henk v.d Werf is deze keer aan de beurt van aftreden. Hij heeft aangegeven door te willen 
gaan. Nog voordat voorzitter Symen de vergadering heeft kunnen vragen of ze daarmee in 
kan stemmen wordt met een luid applaus zijn herbenoeming ondersteund.   



 

 
8. Wedstrijdprogramma. 
Zoals elk jaar hopen we allereerst op voldoende sterk ijs. Als het dan kan organiseren we 
graag een FK Supersprint (100 en 300 meter) voor Junioren B jongens en meisjes. En in 
tweede instantie de FK B-junioren Langebaan jongens en meisjes. Gezien tijdsbeslag en 
beschikbaarheid van deelnemers dient een wedstrijd wel in het weekend plaats te vinden. 
Voor deze wedstrijden hebben we ons al eerder aangemeld bij het Gewest en hebben we deze 
ook toegewezen gekregen. Deze toewijzing blijft staan zolang de wedstrijd niet daadwerkelijk 
is gehouden.        
 
Voor de eigen leden willen we, als het mogelijk is, een ledenrijderij organiseren. En als ijs, weer 
en tijd het toelaten willen we ook graag een andere wedstrijd organiseren. Een 
kortebaanwedstrijd of een afval langebaanwedstrijd voor mannen bijvoorbeeld.  
 
De vergadering stemt in met dit voornemen en heeft verder geen opmerkingen.  
 
9. Rondvraag. 
• Jouke Poortman wil graag opmerken dat hij zeer erkentelijk is voor de door hem 

ontvangen koninklijke onderscheiding. Hij wil graag de ijsclub betrokkenen die daarvoor het 
initiatief hadden genomen hartelijk bedanken. De gebeurtenis was overweldigend en deed 
hem eventjes met de mond vol tanden staan.    
Vervolgens vraagt hij: Hoe zien dan de net genoemde nieuwe jassen eruit? 
Voorziter Symen antwoordt dat die er zo aankomen.  

• Yede v.d Veen merkt op dat het bestuur met alle activiteiten voortreffelijk werk heeft 
geleverd. Voorzitter Symen bedankt hem hartelijk voor dit compliment.   

• Voorzitter Symen vraagt Johannes de Vries als bestuurslid van het Gewest of het 
Gewest wil overwegen om, net als voorheen, weer de tweede dinsdag van november weer 
als dag van hun jaarvergadering te prikken. Dan kunnen wij weer naar de eerste dinsdag 
met onze jaarvergadering en hebben we in oktober weer net even meer tijd om onze eigen 
vergaderingen te plannen.  
Johannes belooft ernaar te zullen kijken.    

 
Nu vindt voorzitter Symen het tijd om de nieuwe jassen te tonen. Enkele bestuursleden van 
zowel de ‘grutte’ als de ‘lytse’ club hebben hun nieuwe jassen aangetrokken en tonen ze 
trots aan de aanwezigen. Iedereen laat luid weten ze heel mooi te vinden! Zoals we al 
verwacht hadden komt al gauw de vraag waarom ‘Grou’ niet als ‘Grouw’ geschreven is. Waar 
is de ‘W’ zo luidt de vraag. ‘IJsclub Grouw’ is immers de feitelijke naam van de ijsclub. 
Voorzitter Symen legt uit dat dit inderdaad een fout is van de leverancier. De ‘W’ kan echter 
niet meer worden toegevoegd omdat dan de woorden ‘IIsclub’ en ‘Grouw’ niet meer recht 
onder elkaar staan. En nieuwe jassen zijn geen optie. We tillen er niet al te zwaar aan omdat 
de huidige schrijfwijze van ‘Grou’ vast niet veel vragen van het publiek zal opleveren. Symen 
vertelt verder dat de nieuwe jassen dankzij de bijdragen uit de RABO Club Support konden 
worden aangeschaft. Er hoefde geen ledengeld in te worden gestoken.    
 



 

Later, na het boeiende betoog van Henk Gemser, horen we dat meerdere aanwezigen graag 
zouden zien dat de vergadering en ook de spreker met ondersteuning van versterkt geluid 
zou kunnen plaats vinden. Ze hebben sommige tot meerdere zinsneden slecht kunnen 
verstaan. Voldoende reden om dit punt alsnog bij de rondvraag vast te leggen.       
 
10. Sluiting. 
Voorzitter Symen bedankt iedereen voor zijn aanwezigheid en inbreng. Hij richt nog een 
speciaal woord van dank richting John van Es voor zijn uitstekende schoonmaak- en andere 
onderhoud werkzaamheden in de kantine en op en rond de baan gedurende het hele jaar. En 
natuurlijk voor hem en Janny Willeke Holtrop die vanavond samen de bediening voor hun 
rekening nemen.   
 
Het is nu tijd om na een consumptie aandachtig naar het verhaal van Henk Gemser te gaan 
luisteren.  
 
Met deze woorden sluit voorzitter Symen om kwart over negen de vergadering.  
  
Oan’t sjen op’e baan! 
 
 
Voorzitter: Symen Reitsma   Secretaris: Arie Gerlofsma  
 


